
De Laurentiis: Manolas? Tak, pracujemy nad tym, ale...
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Już tylko dwanaście dni pozostało kierownictwu Romy na znalezienie około

50 mln euro, niezbędnych by zamknąć bilans sezonu i ustrzec się w

przyszłości sankcji UEFA. Tymczasem nadal są problemy z osiągnięciem

porozumienia w sprawie sprzedaży Dzeko. W tej sytuacji na horyzoncie

pojawiają się plotki o sprzedaży Manolasa. Gracza łączy się od kilku dni z

Napoli.

Pytany o przenosiny Kostasa Manolsa, prezydent Napoli, De Laurentiis,

wypowiedział się tak oto dla Radio Kiss Kiss:

- Pracujemy nad tym odkąd Albiol poinformował nas o braku zainteresowania grą w

Napoli, ponieważ nie chcemy nikogo zmuszać do pozostawania również z powodu

jego wieku. W przypadku Manolasa są dwie przeszkody do pokonania: zrozumienie

aspektu charakteru, który, jak sądzę, kreuje pewne problemy. Giuntoli musi

sprawdzić czy nadaje się do naszej szatni, gdyż nie możemy mieć problemów.

Druga przeszkoda wiąże się z Romą, trzeba zobaczyć co myśli o tym Roma. Musimy

zobaczyć za jaką cenę go pozyskać, gdyż mówimy tu o piłkarzu, który zaczyna mieć

swój wiek i który stanie się do stracenia, gdyż nie będzie mogli go ponownie

sprzedać. Mam zamiar zainwestować pieniądze, ale klauzula musi być obniżona,

gdyż jeśli dopasować się do zarobków gracza, jest to dla nas zbyt wysoki interes. Z

całym szacunkiem, który darzę do Manolasa, z logiką związaną z jego wiekiem,

wyceniam go na dużo niższą kwotę. Są prezydenci, którzy chcą kupować ode mnie

piłkarzy za połowę tego za ile sprzedali piłkarzy mi. Z Realem Madryt osiągnąłem

porozumienie w sprawie Higuaina w 3 minuty.

Przypomnijmy, że według różnych źródeł klauzula Greka opiewa na 36-37 mln euro. 
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